
 
 
 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE – VERDAL IDRETTSRÅD 
 
Møtested: Elektronisk på Messingen 
Dag/Dato: Mandag 27. mars 2023 – kl 19.00 – 20.30 
 

Til stede:   
Paul Elvebø  
Andrea Rønning 
Ann Sissel Vehus 
Fredrik Grevskott 
 

Forfall: 
Oddfrid Holmli 
Ida Terese Holmen 
Frode Strand, Verdal kommune  
 

Hoved utskrift sendt @: Idrettsrådet, klubbene, Verdal kommune, politiske partier og TrIK. 
 
SAK 31 – 36  2022/2023 
 
SAKLISTE: 
SAK 31  22/23 Godkjenning av sakliste. 
    Vedtak. 
    Framlagt sakliste godkjent 
 
SAK 32  22/23 Godkjenning protokoll av 6.2.2023 
    Vedtak. 
    Protokoll fra møte 6.2.23 godkjennes 
 
SAK 33  22/23 Referatsaker. 

• Trøndelag Fylkeskommune: Mail av 14.2.23, Gjennomgang av tilskuddsordningen for 
anlegg for idrett og fysisk aktivitet. Frist for innsending av skriftlige innspill 20. februar 

• Kjentmannsmerke/Ti på Topp: Referat fra komitee møte 14.2.23 

• NIF: Mail av 27.2.23, Økonomi som barriere | Forbedret strømstøtteordning | Tilskudd til 
idrettslag som benyttet gass i 2022 

• TrIK: Mail av 3.3.23, nyhetsbrev IR og Soner nr 1 - 2023 
 

Vedtak: 
Referatsakene taes til etterretning 

 



Sak 34  22/23 Vedtakssaker. 

• Årsmøte 12.6.23. 
Saksopplysning: 

- Årsmøte avvikles mandag 12. Juni på Stiklestad Nasjonale Kultursenter kl 19.15. 
- Innkalling til Årsmøte sendes klubbene, gjester senest 12. april 
- Valgkomiteen er satt i arbeid 
- Kontrollutvalget har fått bilagene for 2022 og er i arbeid. 
- Årsberetning under skriving, godkjennes på Styremøte 22. mai 
- I forkant av Årsmøte kl 18.00 avvikles det en idrettspolitisk paneldebatt foran 

kommunevalget til høsten der alle partier som stiller liste til kommunevalget i Verdal 
inviteres.  
Debattleder/utspørrer er Roger Rein, samfunnsredaktør i lokalavisa Innherred 
 

Vedtak: 
Årsmøte og idrettspolitisk paneldebatt avvikles 12.6. 2023 
 

• Arbeidsmøte. 
Saksopplysning: 
Styre i Idrettsråde avviklet arbeidsmøte på Tindved 6.3.23 med følgende til stede. Paul, 
Oddfrid, Ida og Fredrik. 
Saker.  

- Idrettsaker til kommunens budsjett for 2024 og investeringsbudsjett 2024 – 2027 
- Status økonomi per 4.3 og vedtak om kjøp av planker osv. til prosjekt Gamma. Styre finner 

rom for innkjøpet i mars/april månede. 
- Planlagt medlemsmøte 20. mars utgår, og Idrettsråde satser heller på planlagt møte med 

idretten 27. april som Levanger og Verdal kommune planlegger i lag med idrettskretsen. 
 

Vedtak: 
Arbeidsmøte taes til etterretning 
 

• Høringer 
Idrettsrådet har mottatt følgende høringer.  

- Mottatt fra Statsforvalteren 3.3.23 med høringsfrist 30.4.23 
Melding om oppstart-utreding av supplerende vern for Kaldvassmura – Verdal kommune. 
 

Vedtak: 
Idrettsråde avgir ingen høringsutalelse da område ikke berører idretten eller 
Kjentmannsmerkene. 

 

• Innkjøp av bekledning til Idrettsråde. 
Saksopplysning: 

- Styre, valgkomite og kontrollutvalg trenger repsentasjonsbekledning og i tillegg noen ekstra 
til nye som kommer inn i verv framover i forskjellige størrelser. 
Kostnaden belastes post 4071 adm/diverse 
 

Vedtak: 
Det innkjøpes inn T-skjorter og fleece jakker fra Premieskapet som belastes post 4071. 
 

• Seminar økonomiske utenforskap.  
Saksopplysning: 

- Stadig flere barn og unge deltar ikke i idrett på grunn av økonomi. Norges idrettsforbund sier 
at økonomi ikke skal være et hinder for å delta. Hva gjør vi? 



- Idrettsoneråd Innherred og Trøndelag idrettskrets sammen med Levanger, Verdal, Inderøy, 
Steinkjer og Snåsa kommune tar debatten! 

- Tid: 27. april kl. 18:00-20:00 
Sted: Festiviteten, Levanger 

- Målgruppen for kvelden er: idrettslag, idrettsråd, politikere, ansatte i kommuner og NAV, 
foreldre, næringsaktører, tilskudds aktører og ALLE andre som engasjerer seg i barn og 
unges fritid. 

- Program utarbeides i Teamsmøte 31.3.23 og sendes/legges så ut. 
 

Vedtak: 
Idrettsråde oppfordrer alle idrettslagene i Verdal til og stille med deltakere. 
 

• Rekruteringsanlegg for Friidrett i Verdal. 
Saksopplysning: 
Etter politisk bestilling er det avviklet flere møter i arbeidsgruppa der rekruteringsanlegget til 
slutt ble landet ved nye Stiklestad skole som egnet område. 
 

Møter. 
- Verdal Friidrettsklubb innkalte til møte på Teams 13.2.23 klubber med friidrett og Idrettsråde 
- Verdal kommune innkalte Friidrettsklubben og Idrettsråde til møte på Teams 15.2.23 
  Avklaring vedr. veien videre. 
- Verdal kommune innkalte Verdal Friidrettsklubb og Idrettsråde til møte 3.3.23 (se referat) 
- Verdal Kommunen innkalte til møte mellom Verdal Friidrettsklubb, Stiklestad IL og 
  Idrettsråde 13.3.23 om samordning av idrettsanlegg 
 
Nytt politisk vedtak i Kommunestyre 27.3.23 sier.  
«Avklarering omkring utførelse av felles idrettsanlegg for SIL og Verdal Friidrettsklubb ved 

nye Stiklestad skole utsettes inntil det er avklarert innhold i erstatningsanlegg for Verdal 

Friidrett» 
 

Vedtak: 
Idrettsråde sin prioritering er et rekruteringsanlegg for friidrett som helst plasserer ved nye 
Stiklestad skole med en 11 er gressflate for kasteøvelser og bruk for fotball. 
 

• Stiklestad skole med idrettsanlegg. 
Saksopplysning: 
Møter. 

- Idrettsråde innkalte Stiklestad IL til samtale om fotballbane 20.2.23 
- Verdal kommune innkalte Stiklestad IL og Idrettsråde til møte 28.2.23, om fotballbane (Se 

referat) 
 - Verdal kommune innkalte Verdal turnforening, Stiklestad IL og Idrettsråde til møte 28.2.23, 

om ny hall med tilrettelegging for turn (se referat) 
  - Idrettsråde innkalte til møte mellom Verdal Friidrettsklubb og Stiklestad IL 2.3.23 
  - Verdal Kommunen innkalte til møte mellom Verdal Friidrettsklubb, Stiklestad IL og Idrettsråde 
    13.3.23 om samordning av idrettsanlegg 
 

Vedtak: 
Idrettsråde avventer avklaring med Stiklestad IL 
Tilpassing for turn i hallen som kommer i saksframlegget til politisk behandling. 
 
 



Sak 35  22/23 Orienteringer. 
Paul: 

• Invitert av kulturkontoret på møte med Ukrainske flykninger 8.2.23 

• Deltok på Verdal IL`s idemøte 8.2.23 om framtidig nytt Klubbhus/garderobebygg på 
Sentralidrettsanlegget 

• Verdal kommune, hedring av gode presentasjoner 2022 – 16.2.23 Idrettsråde innhentet 
oversikt over kandidater. 

• Verdal kommune innkalte til møte 28.2.23 om inkludering av barn og unge med 
innvandrerbakgrunn i idrettsaktiviteter 

• Verdal Venstre ønsket møte med idrettsråde1.3.23 

• TrIK. Samarbeidsmøte på Teams 1.3.23 med emne - idretten, innherredregionen og fylke  

• Samarbeidsmøte med kulturkontoret 3.3.23 

• Møte i utleiegruppa for idrettshallene 15.3.23, hvordan forholder vi oss til Fylkeskommunens 
gratis leie for barn og unge i Verdalshallen opp mot utleie av kommunens idrettsanlegg. 

• Møte i Styringsgruppa for sentralidrettsanlegget 23.3.23. 
 
 

Ann Sissel: 

• Møte i komiteen avviklet 14.2.23 og 1.3.23 
Kjentmannsmerkene: 

• Infoskriv utarbeid for å øke salget av Kjentmannshefte. 

• Planker osv. innkjøpt til Rollsjøan og Marsteinsvola, klopper utkjørt og klare til legging når 
snøen forsvinner – neste blir innkjøp til Gamma. 
Ti på Topp: 

• I rute til åpninga i mai – søkt kommunen om støtte – hefte trykkes og ferdig i løpet av april – 
toppsponsorer på plass – møte med toppvertene før oppstart. 

 
 
Sak 36  22/23 Trøndelag idrettskrets/Idrettslagene  

• Idrettsoneråd innherred avviklet arbeidsmøte på Teams 13.12.22 med følgende agenda. 
Paul deltok. 
Mitt Varsel v/Cecilie Prebensen, seniorrådgiver verdiarbeid i NIF. Høring på årlig prioritering 
av idrettsanlegg i Trøndelag. Revidering av samarbeidsavtale. Saker til NIFs Idrettsting 2023 
 

• Idrettskretsen avviklet kvartalsvis møte med idrettsrådene på Teams 13.2.23 med følgende 
agenda. Paul deltok. 
Ungdomsutvalg, streaming, strømstøtte, 100 mill fra KUD, anlegg og NIF s prioritering, 
status paraidrett, NM vekka 2023, idrettens hederskveld 3. november, og idrettsgallaen 
2024. 
 

• Idrettsoneråd innherred avviklet møte på Steinkjer 28.2.23 med følgende agenda. Paul og 
Andrea deltok. 
Runde rundt bordet, Informasjon om politisk planprosesser i kommunene, Hva rører seg i 
norsk og trøndersk idrett og signering av samarbeidsavtale 

 
 
 
 
 
 
 

 



Idrettslagene: 
Verdal Friidrettsklubb. 
Idrettsråde bistått med kontroll av lov og organisasjonsplan til årsmøte 
 

Verdal IL. 
Idrettsråde bistått med diverse i forbindelse med årsmøteforberedelse. 
 
Repsentasjoner: 

• Årsmøte hos Verdal Friidrettsklubb 28.2.23 – v/Ann Sissel Vehus 

• Årsmøte hos Stiklestad Golfklubb 9.3.23 – v/Paul Elvebø 

• Årsmøte hos Verdal Turnforening 15.3.23 – v/Ida Terese Holmen 

• Årsmøte hos Verdal Svømmeklubb 20.3.23 – v/Ida Terese Holmen 

• Verdal IL inviterte Idrettsråde til Offisiell åpning av VIL-marked 22.3.23 v/Paul Elvebø 

• Årsmøte hos Innherred Trekkhundklubb 23.3.23 – v/Paul Elvebø 

• Årsmøte hos Leksdal IL 26.3.23 – v/Fredrik Grevskott 
 

Vedtak: 
    Sak 35 tas til etterretning  
 
 
 
 
Neste Styremøte mandag 22. mai 2023 

 
 
 
 
 
 
 

Paul Elvebø      Andrea Rønning 
Leder       Nestleder 

 


